
مطالبه گری از رئیس هیات امنای
ــای ــره در راهروه ــندوق ذخی ص

وزراتخانه
در پی حضور نمایندگان تشکل ها،منتخبین استانی،مطالبه گران و

بازنشستگان در وزارتخانه صورت گرفت:

وعده دیدار رئیس هیات امنا به مطالبه گران صندوق ذخیره

پس از گذشت بیش از دو ماه از نخستین درخواست و بدنبال نامه ها و
پیگیری ها متعدد

سخن معلم؛ بیش از دو سال است که اعضای صندوق ذخیره فرهنگیان چشم
انتظـار اقـدامات هیـات امنـا و هیـات مـدیره بـرای عملـی کـردن
مطالباتشان هستند آنها خواستارنظارت بر اموال خودبوده ، خواسته
ای که با حضور سه نفر منتخب در هیات امنا از 4 سال پیش امیدی را
ایجاد کرد و تصویب اساسنامه جدید و ارتقای آن به 6 نفر این امید
را مضاعف نمود اما مسکوت گذاشتن این اساسنامه و عدم برگزاری
انتخابات و خوداری کردن از انتخاب اعضای جدید هیات امنا مطابق با
اساسنامه جدید وخیز دولت و مجلس برای عمومی کردن دارائی های
صندوق و متوقف شدن بورسی کردن و ابهام در محاسبه ارزش مالکانه
دوباره ناامیدی و خشم و اعتراض را در بدنه 1 میلیون و 600 هزاری

مالکان و سهامداران دامن زده است.

امری که موجب شده است تا گروه های مختلف از جمله تشکل ها،منتخبین
استانی،بازنشستگان و مطالبه گران شبکه های اجتماعی گرد هم آیند و
اقداماتی را در راستای پیگیری این مطالبات انجام بدهند که در
همین زمینه چهارشنبه 20 بهمن دیدار و گفت و گوی چهارساعته با
مدیرعامل و نایب رئیس جدید هیات مدیره صندوق ذخیره داشتند و
دیروز(چهارشنبه 27 بهمن) نیز هنگام حضور نمایندگان این گروه در
وزارتخانه برای پیگیری درخواست های دیدار که از دو ماه پیش ارائه
شده بود بطور تصادفی رئیس هیات امنا(وزیر) را دیدند و با او گفت
و گو داشتند که گزارش رسیده به سخن معلم حکایت از آن دارد که در
نهایت وزیر قول داده است که تا شنبه آینده برای دیدار به آنها

خبر خواهند داد.
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در این دیدار که طاهره نقی ئی دبیرکل سازمان معلمان ،سیما زنجانی
از اعضای مطالبه گران صندوق ذخیره و نعمت الله صابری از فرهنگیان
بازنشسته حضور داشتند، نخست سخنان چالش برانگیزی رد و بدل شده
است و گفت و گوهای غیر رسمی در راه روهای وزراتخانه چندان
امیدوارکننده نبوده و مواضع یوسف نوری موجب شده تا نمایندگان
حاضر نگرانی خود را شدیدتر ابراز نمایند و بر دیدار و گفت و گو

اصرار نمایند.

این سه نفر درگزارشی که به دست سخن معلم رسیده است آورده اند
:بعد از دیدار ۲۰ بهمن نمایندگان مطالبه گران ،نمایندگان منتخبین
صـندوق ذخیـره فرهنگیـان در اسـتانها ، نماینـدگان بازنشسـتگان و
نمایندگان تشکلها ، تصمیم گرفته شد به صورت جمعی تقاضاهای مختلف
دیدار با رئیس هیئت امنای صندوق (وزیر آموزش و پرورش )که طی
ماههای اخیر داده بودیم و پاسخی دریافت نکرده بودیم را  پیگیری
کنیم و مقرر شده بود چهار نفر به نمایندگی از مطالبه گران
بازنشستگان منتخبین و تشکل ها با حضور در وزارتخانه کار را دنبال

کنند.

در ادامه این گزارش آمده است: قبل از حضورطی هماهنگی تلفنی با
خانم بیگی کارشناس پیگیری، قرار شد ایشان را حدود ساعت یک ملاقات
کنیم. در این دیدار خانم زنجانی از مطالبه گران جناب آقای صابری
از بازنشستگان و نقی ئی از تشکل ها حضور داشتیم.در این دیدار
ابتدا علت عدم پاسخگویی به درخواستمان که رسماً طی دو ماه گذشته
ارائه و شماره شده است را جویا شدیم سپس ،مجددا کپی نامه ها و
آیین نامه پیشنهادی مطالبه گران صندوق ذخیره  و نیز نامه جدید
تقاضای دیدار با رئیس هیئت امنا را با توجه به نگرانی های شدید
اعضا در زمینه های مختلف بویژه ماهیت صندوق و با توجه به فرصت
بسیار محدود برای رفع این نگرانی ها را تحویل دادیم که این نامه
و نامه های قبلی و ضمائم توسط آقای دهنوی برای پیگیری راحتتر به
صورت تجمیعی شماره شد و قرار است تا شنبه ۳۰ بهمن به ما پاسخ

داده شود.

سه نماینده پیگیر در ادامه این گزارش آورده اند که: لازم به ذکر
است که در مراجعه به وزارتخانه به طور اتفاقی جناب یوسف نوری
رئیس هیئت امنای صندوق ذخیره فرهنگیان را دیدیم که به همراه چهار
نفر وارد سالن شدند از فرصت استفاده کردیم و با ایشان تقاضای
ملاقات مان را مطرح کردیم ایشان گفتند نیازی به ملاقات نیست همان
سه منتخب رابط فرهنگیان هستند از طریق آنها می توانید  مطالب را



به من برسانید، ما نیز اشاره کردیم که ما نماینده بخش زیادی از
معلمان هستیم بازنشسته ها ، مطالبه گران ،منتخبین و تشکل ها به
دلیل خطر هایی که برای تغییر ماهیت صندوق احساس میکنیم درخواست
ملاقات مستقیم با شمارا هر چه زودتر داریم و ترجیح می دهیم این
ارتباط بی واسطه انجام شود تا بتوانیم نتایج آن را رسانهای کنیم

و در اختیار اعضا قرار دهیم.

این گزارش حاکی است: جناب نوری با عصبانیت گفتند چرا صندوق را
رها کرده بودید؟ گفتیم ما رها نکرده ایم کلی مدرک و سند داریم که
برای بهبود اوضاع صندوق در این سالها تلاش های زیادی کرده ایم 
ولی هیچ وزیری حاضر نشد به صورت جدی حرف های ما را دقیق بشنود
مثل الان که شما حاضر نیستید به ما وقت بدهید آقای نوری گفت چرا
زحمات گذشته ما را هدر دادید و صندوق ذخیره را به مجلس کشانده
اید در جواب گفتیم ما این کار را نکرده ایم ما به مجلس  نکشانده

ایم.

این نمایندگان در بخش دیگری از گزارش آورده اند که: ایشان گفتند
هیاهو نکنید گفتیم هیاهو نمیکنیم  وقت ملاقات میخواهیم همه ما
اعضای یک خانواده هستیم و می توانیم با صحبت و تعامل مشکلاتمان را
حل کنیم. ایشان گفتند من از یک جلسه می آیم و دوباره جلسه دیگری
می روم گفتیم ما مشکلات و دردسرهای شما را میدانیم اما  یک ملاقات
حتی کوتاه میخواهیم چون باید حرفهای ما را بشنوید. ایشان گفتند
صندوق به تاراج رفته از من چی میخواهید زمانی که من بودم اوضاع
به سامان بود تحویل شما دادیم دوباره تاراج شده اش به دست خودم
رسید میگفت چرا قبلا  پیگیری نمی کردید گفتیم پیگیری می کردیم و
اسناد آن موجود است ولی همه مثل شما برخورد میکردند ایشان گفت ۲
نفر اقتصاددان آوردهام که مسائل رفع و رجوع شود راجع به آن زمین
هم  کوتاهی شده میگفت چرا شلوغ می کنید چرا سر و صدا می کنید من
به فکر ۱۵ میلیون دانشآموز باید باشم و تنها دغدغه من صندوق
نیست.مسئولیت هایم خیلی زیاد است و فرصت برای ملاقات ندارم در
جواب گفتیم همه ما دغدغه آموزش را داریم ولی وقتی مسئولیت قبول

می کردید باید فکر این جاها را میکردید

این سه نفر در بخش دیگری از گزارش چنین آورده اند که: چند بار
تاکید کردیم یک دیدار حتی شده با تعداد نفرات معدود که یک نفر در
جمع ما صحبت هایمان را به شما منتقل کند لازم است که حتماً داشته
باشیم این دیدار خواسته فوری ماست و بر آن تاکید داریم و حتماً
میخواهیم انجام شود چون باید به اعضایمان پاسخگو باشیم و مطالب



را نیز رسانهای کنیم تا اعضای صندوق در جریان قرار گیرند.

در ادامه آمده است: به ایشان توضیح دادیم چند خواسته داریم :
خصوصی ماندن صندوق ذخیره،  ارزش مالکانه ،انتخابات ۶ فرهنگی جهت
عضویت در هیئت امنا  و.. ایشان گفتند صندوق صد در صد متعلق به
شما فرهنگیان است و تلاش می کنم اتفاق خوبی برای صندوق بیفتد. به
ایشان یادآوری کردیم  شما به اعتبار سمت  بعنوان رئیس هیئت امنا
در راس دارایی های یک میلیون و ششصد هزار فرهنگی شاغل و بازنشسته
نشستهاید صندوق مال ماست و باید فرصت ملاقات به ما بدهید و همین
حرف هایی که اینجا میزنید را در جمع ۱۵_۱۶ نفره در جمعی رسمی به

ما بزنید.

این گزارش حاکی است رئیس هیات امنا در پاسخ به مطالبه برگزاری
انتخابات  باعصبانیت گفته: چرا من باید انتخابات را برگزار کنم
من و معاون بیرون می رویم و صندوق را می دهم به خودتان بروید
برگزار کنید من به مسائل سیاسی کاری ندارم سرمایه و صندوق متعلق
به شماست البته وی جای دیگری گفتند آیین نامه انتخابات ۶ نفر را
داریم می نویسیم. وی هم چنین گفت: بیش از یک ساعت با معاون حقوقی
رئیس جمهور صحبت کردم حتی دیگران به من گفتند اگر صندوق را
واگذار کنید نابودش میکنند من هم گفتم صندوق مال خودشان است

بگذارید هر کاری میخواهند بکنند.


